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Kjære velger
Politikk handler om å styre utviklingen av samfunnet. Ikke om 
å ta populære valg, men å ta viktige beslutninger. Samfunnet 
er i endring og det krever politikere som våger å tenke nytt 
for å møte fremtidens utfordringer.

Som det ansvarlige styringspartiet Senterpartiet er, prioriterer 
vi og tar standpunkt til det beste for innbyggerne. Vi vil skape 
aktivitet og utvikling i hele kommunen.

De siste fire årene har Levanger Senterparti vært ledende 
i flertallskonstellasjonen gjennom å være største parti og 
inneha ordførervervet. Vi har vært med på en givende og 
spennende reise i samarbeid med andre partier, og har sørget 
for at vi har livskraftige og gode lokalsamfunn i grendene og 
en flott by i stadig positiv utvikling.  Dette til tross for det store 
ryddeprosjektet i kommunens økonomi som vi har måttet 
sørge for disse årene. Men det er fremdeles mye å følge opp, 
og prosjekter som skal settes i verk!

Derfor går Levanger Senterparti for ordførervervet nok en 
gang. Vi er ei engasjert gruppe som vil brette opp ermene 
og fortsette å jobbe til det beste for Levanger og Levangers 
innbyggere. 

Partiprogrammet vårt er utarbeidet etter en prosess hvor 
både medlemmer og andre er blitt involvert, og det gir 
retning for hvordan vi ønsker Levanger skal utvikle seg de 
kommende årene.

Vi håper dere vil gi oss muligheten til å lede Levanger videre 
inn i den endringens tid vi står overfor. Senterpartiet vil alltid 
ha Levangers beste for øye!

Godt valg!
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Økonomi 

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Orden og langsiktighet i kommuneøkonomien er en grunnleggende forutsetning 
for handlingsrom til samfunnsutvikling og god tjenesteproduksjon. Kommunens 
økonomi har over mange år blitt stadig dårligere, og det var derfor nødvendig for 
det nye kommunestyret å ta tak og starte en kraftig snuoperasjon. 

Levanger Senterparti har som ledende politisk parti i samarbeid med andre 
partier, administrativ ledelse og øvrige kommuneansatte, arbeidet målrettet 
med dette for øye. Sakte, men sikkert dreier nå økonomien til det bedre, men 
fremdeles er vi ikke i mål, og det målrettede arbeidet må fortsette også i 
kommende periode. 

Senterpartiet ønsker å:

• Styrke kommuneøkonomien gjennom en realistisk budsjettering som gir god  
 forutsigbarhet. Disposisjonsfond og driftsmargin må økes

• Omdisponere midler innen teknisk enhet for å frigjøre midler til vedlikehold av  
 blant annet veger og kommunale bygninger 

• Samarbeide med nabokommuner for å utnytte ressursene bedre på ulike   
 tjenesteområder, for eksempel innen IKT 

• Støtte opp om det gode samarbeidet mellom fagforening, administrasjon 
 og politikere i kommunen, og administrasjonens målrettede arbeid 
 med HMS og lederutvikling. Gode arbeidsmiljø og dyktige ledere 
 bidrar til lavt sykefravær

 1. kandidat Anita Ravlo Sand



4

 2. kandidat Frode Lund

Kommunal utvikling 

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Senterpartiet ønsker livskraftige lokalsamfunn, og er opptatt av at det skal være 
boligtomter tilgjengelig i hele kommunen. Derfor har vi denne perioden sørget 
for å vedta kjøp av flere tomteområder regulert til ulike typer boliger, og en 
tomteutviklingsplan som på sikt vil innebære lavere tomtepriser i utkantområdene.

I løpet av perioden har samarbeidet mellom kommune, næringsliv og frivillighet 
blitt styrket slik at det nå er mer aktivitet i byen enn det har vært på svært mange 
år. Dette har vært etterspurt av innbyggere fra hele kommunen.

Vi har sørget for å sette hotell høyt på agendaen, og det er nå fastsatt en 
handlings- og tidsplan for etablering av hotell på havna.

Det er vedtatt reguleringer og utbygginger i privat og kommunal regi som gir 
en etterlengtet utvikling både i sentrum og i bygdene. 

Ny brannstasjon på Moan ferdigstilles høsten 2023.

Ytterøy brannstasjon er åpnet, og det er vedtatt utredning av vannledning over 
til øya fra fastlandet. Det er jobbet svært aktivt opp mot fylke og AtB for økt 
kapasitet og åpningstid på fergesambandet, og det er nå i første omgang 
vedtatt en økning frem til neste anbudsperiode starter. Et næringslivsprosjekt 
på Ytterøya sikrer omstilling for fremtiden.

Vi har vært pådriver for etablering av politistasjon i kommunen.

Vi har sørget for at en større andel av utbyttet til kommunen fra NTE kan brukes 
til samfunnsutvikling.  
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 3. kandidat Merete Bøhn-Flatås

Senterpartiet ønsker å:

• Være en aktiv og støttende vertskommune for sykehuset, Nord universitet,   
 NTNU/HUNT, Falstadsenteret og Fotomuseet, Nasjonalt kompetansemiljø for  
 helsestasjons- og skolehelsetjenesten og Nasjonalt kompetansesenter for 
 kultur, helse og omsorg

• Bidra til god inkludering av flyktninger og andre grupper minoritetsspråklige

• Ha en helhetlig og godt planlagt utvikling av sentrum fra Røstad til Moan hvor  
 blant annet planer fra arkitektkonkurransen Europan 16 og vedtatt gatebruks- 
 plan legges til grunn. I dette inngår blant annet å etablere prøveprosjekt med  
 bylivsgater – der myke trafikanter har førsteprioritet – for å se hvordan dette  
 fungerer. Målet er et enda bedre og velfungerende byliv.  Et låsbart «sykkel- 
 hotell» i tilknytning til jernbanestasjonen vil gjøre det enklere å sykle/ta 
 toget til arbeid

• Sikre god fremdrift i det påstartede arbeidet med hotell på havna

• Sørge for at det på sikt bygges en flerbrukshall på Nesset

• Utvikle videre det gode interkommunale samarbeidet som er etablert med 
 nabokommunene våre de siste årene. Det er ressursbesparende, styrker 
 de faglige miljøene og gir økt slagkraft nasjonalt for viktige saker for 
 regionen. Gjennom felles og koordinert satsing arbeider vi for økt 
 attraktivitet, verdiskaping og bosetting ved både å ivareta regionens 
 og den enkelte kommunes fortrinn og muligheter
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 4. kandidat Vidar Lund

Næring 

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Et variert næringsliv er viktig for å være en attraktiv kommune for gamle og 
nye innbyggere. Derfor vil Senterpartiet ha en offensiv næringspolitikk. Over år 
har det vært for lite fokus på etablering av nye næringsareal, og kommunen 
har derfor svært lite areal til plasskrevende industri. Senterpartiet har imidlertid 
igangsatt et arbeid som på sikt blant annet kan gi oss et næringsareal på godt 
over 1000 dekar.

Levanger er en av landets største landbrukskommuner. Vi har arbeidet mye 
opp mot landbruksnæringen og lokal matproduksjon. Flere produsenter har 
økt omsetningen. 

Vi støtter opp om arbeidet for å tiltrekke ny arbeidskraft til kommunen og 
regionen. Å gjøre kjent mulighetene som finnes for jobb også til ektefelle/
partner er en del av dette.

Vi har arbeidet aktivt for å bistå Norske Skog i arbeidet med å få utviklet og 
utnyttet næringsområdene på Fiborgtangen.

Vi har sørget for midler til kommunalt næringsfond, til støtte for grûndere og 
etablert næringsliv.

Trehusbyen er styrket som merkevare, og det er jobbet med å utnytte dette i 
næringssammenheng – blant annet som arena for kultur og reiseliv. 
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 5. kandidat Randi Haugskott

Senterpartiet ønsker å:

• Fortsette arbeidet med utvikling av næringsareal

• Støtte opp om et aktivt, mangfoldig og solid landbruk 

• Sikre videre midler til kommunalt næringsfond

• Utvikle samarbeidet videre med Innherred næringsforening

• Fortsette å støtte Norske Skog AS sitt arbeid for utvikling av Fiborgtangen 
 både som næringsareal og knutepunkt for transport 
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 6. kandidat Kari Flokkmann

Miljø 

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Kommunens enheter har opparbeidet seg status som miljøfyrtårn. Det gjøres et 
godt arbeid mot matsvinn, og sentralkjøkkenet bruker i stor grad kortreist mat. 

Det er gjennomført flere ENØK-tiltak, som for eksempel bruk av miljøvennlige 
belysning i gatelys langs kommunale veger og kjøp av kommunale El-biler. På 
Frol barnehage er det solceller på taket. Regnbuen barne- og avlastningsbolig 
har solceller på taket der varmeanlegget akkumulerer varme før strømoverskudd 
blir solgt på nett. Det nye produksjonskjøkkenet legger opp til varmegjenvinning.

Vi støtter opp om Innherred renovasjons offensive mål om en materialgjenvin-
ningsgrad i landstoppen.

Senterpartiet ønsker å:

• Verne om matjorda

• Få flere gang- og sykkelveier for å stimulere til mindre bilbruk 

• Støtte holdningsskapende og gjenopprettende tiltak mot forurensning fra   
 landbrukseiendommer og andre næringseiendommer

• Videreføre gode miljøtiltak og støtte opp om nye ENØK-tiltak

• Gå inn for å etablere solceller og jordvarme på flere kommunale bygg

• Samarbeide med frivilligheten for å få etablert et lokale for gratis resirkulering  
 av møbler, hvitevarer og annet inventar 
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 7. kandidat Elise Brattgjerd Brenne

Helse og velferd   

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Helsestasjons- og skolehelsetjenesten er styrket. Møteplasser for yngre 
demente er styrket, og det er fattet vedtak om bruk av Skogn helsetun med 
fokus på å være en møteplass med tilrettelagte aktiviteter. 

Vi har sørget for å samle og styrke kjøkkentjenesten i kommunen ved å bygge 
nytt sentralkjøkken på Skogn.

Vi har sørget for en helt nødvendig ekstern gjennomgang av helse og velferd i 
kommunen.

Senterpartiet ønsker å:

• Sikre tiltak som bedrer folkehelsa, for å oppnå best mulig livskvalitet 
 blant befolkningen

• Fortsette arbeidet med å utjevne sosiale forskjeller 

• Opprettholde bemanninga i helsestasjons- og skolehelsetjenesten

• Sørge for åpning av flere sykehjemsplasser

• Få etablert en samhandlingsmodell med offentlige, private/ideelle og 
 frivillige aktører med sikte på å utvikle Skogn helsetun til et bo- og 
 aktivitetssenter, fortrinnsvis for yngre demente. Unge demente bør 
 ha tilgang til egne bofellesskap adskilt fra eldre

• Bidra til at alle demente får et dagtilbud 

• Legge godt til rette for frivillig engasjement innenfor helse og 
 omsorg i samarbeid med lokalsamfunnene
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Oppvekst og utdanning   

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Senterpartiet har sørget for fredning av skolestrukturen. 

Vi har etablert Samarbeidsforum for Studentbyen Levanger, for å sikre bedre 
dialog mellom studenter/universitet, kommune, næringsliv og frivilligheten.

Sammen med frivilligheten etablerte vi flere ungdomsklubber rundt i 
kommunen.

Nye Frol barnehage er åpnet. 

Vedtak om at alle ungdomsskoleelever skal besøke Falstadsenteret, for å bidra 
til god kunnskap om krigshistorien og betydningen av menneskerettigheter, og 
forebygge ekstreme holdninger.

Senterpartiet ønsker å:

• Opprettholde skolestrukturen 

• Rehabilitere og bygge ut Åsen 1-10 skole med ferdigstillelse innen utgangen  
 av 2027

• Ha nok kvalifiserte lærere, og styrke laget rundt elevene med blant annet   
 bedre samhandling

• Bruke gården som pedagogisk ressurs i allmenn opplæring 

 8. kandidat Harald Asbjørn Lein
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 9. kandidat Marianne Helén Stenersen

• Ha en dreiing av ressursbruken i skolen til en mer praktisk tilnærming 
 innafor alle fag 

• Skape flere lærebedrifter og øke antall lærlingeplasser gjennom dialog 
 med næringslivet 

• Sikre fortsatt full barnehagedekning i kommunen

• Ha et barnevern med stort fokus på forebygging og tverrfaglig samarbeid

• Satse på tidlig innsats som viktig styrende element for ressursbruk innen 
 oppvekstsektoren
 
• Sikre videre drift av ungdomsklubbene

• Fortsette å være proaktiv opp mot Nord universitet, NTNU og studentmiljøet  
 gjennom aktiv dialog, blant annet gjennom det nye samarbeidsforumet 
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Samferdsel  

Hva har skjedd siden valget i 2019?

E6 Vikhamar – Åsen er under arbeid, med ferdigstillelse senest i 2027.

Levanger Senterparti har arbeidet aktivt opp mot sentrale myndigheter og 
Nye Veier for å sikre en god E6-trasê med fire felt fra Åsen og nordover. 

Det er truffet vedtak om medfinansiering av bredbåndsutbygging i flere deler 
av kommunen.

Senterpartiet ønsker å:

• Jobbe videre for full bredbånd- og mobildekning i kommunen

• Fortsette arbeidet opp mot fylkeskommunen og AtB for styrking 
 av fergesambandet 

• Fortsette arbeidet opp mot fylkeskommunen og AtB for styrking 
 av busstilbudet

• Sikre en hensiktsmessig trafikkavvikling i sentrum som tar hensyn både til 
 myke trafikanter, næringsliv og bilister ved å følge føringene fra vedtatt gate-
 bruksplan, og på sikt få etablert en avlastningsveg/ringveg som tar unna   
 trafikk fra Kirkegata

• Jobbe videre for at E6-trasê i fire felt, 100 km/t og gode kryssløsninger blir 

 10. kandidat Eli Kristin Johansen
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 11. kandidat Bent Ingar Fuglu

 prioritert i Nasjonal Transportplan til beste for innbyggere, næringsliv, sikkerhet
  og beredskap. Føringer i arbeidet med E6 er å få kryssløsninger og tilførsels- 
 veier/lokalveger som gir effektiv og god lokaltrafikk og reduserer trafikken   
 gjennom Kirkegata, samt sparer mest mulig dyrket jord. Fortsatt god dialog   
 med Nye Veier er nødvendig i arbeidet

• Jobbe sammen med nabokommunene om to tog i timen gjennom Innherred
 innen 2027, og arbeide for en partnerskapsavtale med fylkeskommunen og 
 staten om en belønningsavtale/regionvekstavtale som blant annet gir lavere
 billettpriser. Fordelene må likevel avveies mot de pålagte begrensninger   
 innen arealforvaltning, kostnader for innbyggerne o.a som en slik belønnings-
 ordning vil innebære
 
• Asfaltere flere kommunale veier

• Fortsette å jobbe for fylkeskommunal medvirkning i arbeidet for en bedre   
 trafikkløsning i sentrum 

• Fortsette å jobbe for trafikksikre skoleveier i hele kommunen. I dette ligger   
 også å videreføre arbeidet opp mot fylkeskommunen for etablering av flere   
 gang- og sykkelveier langs fylkesveiene 

• Arbeide for at ordningen «Heim for en 50-lapp» innføres i hele Trøndelag
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 12. kandidat Dagrun Irene Myhr

Kultur 

Hva har skjedd siden valget i 2019?

Vi har sørget for å få etablert ungdomsklubber både på Skogn og Åsen i tillegg 
til i sentrum, og gitt støtte til etablering av ungdomsklubb på Ytterøya.

Kommunen har, etter mange års arbeid, blitt medeiere i Museene Arven/
Levanger Fotomuseum. Eierskap gir økt mulighet for innflytelse på utviklingen 
av museet.

Samarbeidet mellom kommunen og Falstadsenteret har økt. Dette er viktig for 
å gi skoleelevene kunnskap om demokrati og samfunn.

Levanger ble valgt som en av fire steder i landet som arena for Europan 16, 
verdens største arkitektkonkurranse for unge arkitekter. 

Vi var vertskap for det internasjonale sykkelrittet Arctic Race som skapte 
folkefest og fantastisk reklame verden over for Levanger som turistdestinasjon. 
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 13. kandidat Mathea Regine Gipling Lind

Senterpartiet ønsker å:

• Sørge for en god, helhetlig utvikling av Levanger sentrum slik at Trehusbyen i  
 løpet av de kommende årene blir enda mer levende og attraktiv. Arbeidet   
 med å ruste opp Festiviteten begynner i 2024. Arbeidet med detaljregulering  
 av nytt bibliotek/kulturbygg på bibliotektomta, inkludert parkeringshus, skal  
 starte etter at sentrumsplanen er vedtatt, og skal bygge blant annet på 
 planene fra arkitektkonkurransen Europan 16 

• Utvikle park-aksen til en innbydende og trivelig plass å oppholde seg. Gode  
 møteplasser og en utendørs scene er blant tiltakene som skal etableres

• Fortsette å støtte opp om grendehusene 

• Støtte opp om et desentralisert kulturskoletilbud og bedre vilkår for korpsene

• Utvikle videre samarbeidet med Museene Arven og medvirke til realiseringen  
 av ny lokasjon for Levanger Fotomuseum

• Støtte opp om frivilligheten 
 
• Legge til rette for at private initiativ om etablering av kino og andre aktiviteter  
 kan gjennomføres
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Valgliste kandidater Levanger Sp:

 1 Anita Ravlo Sand Ekne 1968
 2 Frode Lund Frol 1965
 3 Merete Bøhn-Flataas Skogn 1971
 4 Vidar Lund Levanger 1974
 5 Randi Haugskott Frol 1966
 6 Kari Flokkmann Åsen 1987
 7 Elise Brattgjerd Brenne Ekne 1996
 8 Harald Asbjørn Lein Skogn 1956
 9 Marianne Helén Stenersen Ekne 1987
 10 Eli Kristin Johansen Nesset 1957
 11 Bent Ingar Fuglu Levanger 1968
 12 Dagrun Irene Myhr Ytterøy 1962
 13 Mathea Regine Gipling Lind Nesset 2003
 14 Tor Arne Jægersen Eggen Skogn 1966
 15 Geir Håvard Valstad Skogn 1966
 16 Åge Grenne Åsen 1980
 17 Ingrid Brattgjerd Ekne 1968
 18 Einar Rønningen Skogn 1961
 19 Knut Anders Nordheim Åsen 1984
 20 Marit Kristine Murås Fosså Levanger 1950
 21 Håvar Jermstad Skogn 1978
 22 Heidi Munkeby Fenne Frol 1964
 23 Kristin Holmen Ytterøy 1984
 24 Ole Martin Veske Nesset 1971
 25 Bjarne Saltvik Faanes Skogn 1985
 26 Amund Sand Ekne 1965
 27 Kristine Marie Fostad Skogn 1972
 28 Bernt Marius Torfinn Tromsdal Levanger 1983
 29 Birgit Aune Frol 1974
 30 Thomas Svendgård Markabygd 1978
 31 Magnar Heir Frol 1955
 32 Marte Tiller Åsen 1986
 33 Kjell-Inge Munkeby Frol 1985
 34 Per Helge Genberg Frol 1959
 35 Johan Arnt Dahlen Ekne 1954
 36 Ola Lind Nesset 1955
 37 Olav Martin Indgaard Frol 1958
 38 Snorre Jacobsen Levanger 1966
 39 Kjell Olav Skjelstad Einarsve Åsen 1964
 40 Elling Jentoft Munkeby Frol 1956
 41 Nils Arve Vestrum Ekne 1952


